
 
 
Mestské zastupiteľstvo Svit  

Vo Svite 24.01.2019 
Z Á P I S N I C A 

 
z 2. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva konaného dňa 24.01.2019    

________________________________________________________________ 
 
Otvorenie  : 15.30 hod. 
 
Ukončenie : 18:30 hod. 
 
Prítomní :    podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 
   1. Otvorenie   
   2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 
   3. Správa o výsledkoch kontroly v roku 2019, plnenie uznesení Mestského zastupiteľstva 

mesta Svit v roku 2018 
   4. Informácia o prijatých opatreniach v rámci interpelácií MsZ, písomné odpovede na 

interpelácie 
   5. Správa o činnosti Mestskej polície vo Svite za rok 2018 
   6. Zmena Organizačného poriadku MsÚ vo Svite a Organizačnej štruktúry Mesta Svit - 

informácia 
   7. Voľba členov komisií pri Mestskom zastupiteľstve mesta Svit 
   8. Voľba členov školských rád v meste Svit 
   9. Rozpočtové opatrenie – § 14 ods. 1 zákona č. 583/2004 Z.z. 
 10. Súkromná základná umelecká škola Fantázia – dotácia na rok 2019 
 11. Súkromná materská škola Kidsfun  – dotácia na rok 2019 
 12. Správa o kontrolnej činnosti DR spoločnosti BYTOVÝ PODNIK SVIT, s.r.o. 
 13. Zmena členov Dozornej rady BP Svit, s.r.o. 
 14. Projekt „Zlepšenie kľúčových kompetencií žiakov Základnej školy Komenského vo Svite“ – 

spoluúčasť 
 15. Projekt „Zlepšenie kľúčových kompetencií žiakov Základnej školy, Mierová 134, Svit“ – 

spoluúčasť 
 16. Dotácia na podporu basketbalu a futbalu v meste Svit 
 17. Rozpočtové opatrenie - projektové dokumentácie, územný plán mesta Svit 
 18. Predaj novovytvoreného pozemku parc. č. 626/154 v k.ú. Svit 
 19. Zrušenie uznesenia MsZ mesta Svit č. 83/2018 
 20. Zrušenie uznesenia MsZ mesta Svit č. 101/2018 
 21. Predaj priľahlého pozemku k bytovému domu súp. č. 239 na ulici Štúrovej vo Svite 
 22. Nájom časti pozemku parc. č. 205/8 k.ú. Svit v zmysle § 9a ods. 9 písm. c/ zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí 
 23. Interpelácie poslancov 
 24. Diskusia 
 25. Záver 
 
K 1:                      Otvorenie: 
 
D. Vojsovičová  -   privítala všetkých prítomných na 2. riadnom zasadnutí Mestského zastupiteľstva  
                                                   
K 2:      Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie  
                                
D. Vojsovičová  -   za overovateľov zápisnice boli primátorkou určení: 
 
  1.   M. Bezák                   2. E. Cetl 
 
                         - do návrhovej komisie boli zvolení:  
 
                             1.   I. Švagrovská           2.  M. Míčka 
 

-   za zapisovateľku bola určená: Marcela Berkešová 
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1. prítomní podľa prezenčnej listiny: 
                               Prítomných:  12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. 
Švagrovská,  V. Zentko, I. Zima) 

                               Neprítomných: 0 
 

2. hlasovanie za NK: 
                              Prítomných:  12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                              Neprítomných: 0 
         za návrh:    12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

         proti návrhu:    0 poslancov      
  zdržali sa:         0 poslancov     
 

3.  hlasovanie za program: 
Prítomných:  12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 
Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                              Neprítomných: 0 
         za návrh:    12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

         proti návrhu:    0 poslancov      
  zdržali sa:         0 poslancov     

 
K 3/uz.1: Správa o výsledkoch kontroly v roku 2019, plnenie uznesení Mestského 

zastupiteľstva mesta Svit v roku 2018 
 
J. Mezovský       -   informoval o výsledkoch kontrol od začiatku roka 2019, o plnení uznesení MsZ 

prijatých v roku 2018 za obdobie od 01.01.2018 do 12.11.2018, VZN a o účasti 
poslancov na MsR a MsZ  

                          -   odporučil zobrať správu o vykonaných kontrolách a vyhodnotenie plnenia MsZ  
mesta Svit na vedomie  

 
D. Vojsovičová   -   vyzvala poslancov, aby sa vyjadrili, či majú nejaké otázky alebo pripomienky 

k práci hlavného kontrolóra 
 
I.Zima                -   opýtal sa, ako prebieha kontrola na reklamné propagačné zariadenia, či sa 

kontrolujú existujúce zariadenia aj v teréne 
 
J. Mezovský      -   odpovedal, že kontrola sa vykonáva aj prakticky na mieste a následne sa 

porovnáva so zmluvami a kontroluje sa platnosť, povolenia 
 
J. Hutník            -   prečítal návrh na uznesenie 
 
Hlasovanie:        Prítomných:  12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                              Neprítomných: 0 
         za návrh:    12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

         proti návrhu:    0 poslancov      
 zdržali sa:         0 poslancov     
 
Poslanci vzali Správu o vykonaných kontrolách, vyhodnotení plnenia uznesení MsZ mesta Svit 
na vedomie. 
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K 4:                       Informácia o prijatých opatreniach v rámci interpelácií MsZ, písomné 

odpovede na interpelácie 
 
                          -   písomná odpoveď na interpeláciu M.Bezáka ohľadom Štrkopieskov Batizovce s.r.o. 
 
 
K 5/uz.2:               Správa o činnosti Mestskej polície vo Svite za rok 2018 
 
M. Klimko          -   informoval o správe o činnosti MsP, ktorá je prílohou dôvodovej správy 
 
J. Hutník            -   prečítal návrh na uznesenie 
 
Hlasovanie:        Prítomných:  12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                               Neprítomných: 0 
         za návrh:    12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

         proti návrhu:    0 poslancov      
 zdržali sa:         0 poslancov     
 
Poslanci vzali Správu o činnosti Mestskej polície vo Svite na vedomie  
 
K 6/uz.3:                Zmena Organizačného poriadku MsÚ vo Svite a Organizačnej štruktúry 

Mesta Svit – informácia 
 
J. Hutník            -  prečítal dôvodovú správu, v ktorej sa hovorí o tom, že v zmysle § 13 ods. 4 písm. d) 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení starosta vydáva 
pracovný poriadok, organizačný poriadok obecného úradu a poriadok 
odmeňovania zamestnancov obce; informuje obecné zastupiteľstvo o vydaní a 
zmenách organizačného poriadku obecného úradu  

 
Dňa 27.12.2018 s účinnosťou od 01.01.2019 a 01.02.2019 bolo primátorkou mesta 
Svit, z dôvodu zabezpečiť efektívnosť a hospodárnosť práce zamestnávateľa, 
rozhodnuté o zmenách organizačnej štruktúry Mesta Svit – Mestského úradu 
nasledovne: 

• zrušenie jedného pracovného miesta s funkčným zameraním právnik mesta. 
Oddelenie správy majetku mesta sa mení na oddelenie právne a správy majetku 
mesta od 01.01.2019 

• zrušenie jedného pracovného miesta v kategórii „samostatný odborný referent“ na 
Odbore služieb občanom a vnútornej správy, Koordinátor komunitných činností 
mesta od 01.01.2019 

• zlúčenie pracovných miest s funkčným zameraním asistentka primátora mesta a 
asistentka prednostu a vytvorenie jedného funkčného miesta sekretariát primátora 
a prednostu od 01.02.2019 

                               Dodatok a organizačná štruktúra sú prílohou tejto správy. 
 
D. Vojsovičová  - povedala, že momentálne prebieha reorganizácia, zmeny budú prebiehať ďalej, 

cieľom je 2-stupňové riadenie, v pláne má rozhovory so zamestnancami, nové 
hodnotenia  

 
J. Hutník             -  prečítal návrh na uznesenie 

 
Hlasovanie:        Prítomných:  12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                              Neprítomných: 0 
         za návrh:    12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

         proti návrhu:    0 poslancov      
 zdržali sa:         0 poslancov     
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K 7:            Voľba členov komisií pri Mestskom zastupiteľstve mesta Svit 
 
J. Hutník            - informoval o tom, že v zmysle § 15 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov Mestské zastupiteľstvo vo Svite zriadilo komisie pri 
MsZ ako poradné, iniciatívne a kontrolné orgány MsZ a zvolilo predsedov komisií. 
Predsedom bolo uznesením č. 130/2018 až 135/2018 uložené zabezpečiť do 
zasadnutia MsZ v mesiaci január 2019 (31.01.2019) členov komisií na zvolenie. Na 
základe návrhov predsedov komisií pri MsZ vo Svite predkladáme nižšie uvedený 
návrh na uznesenie. 

 
R. Abrahám        -   dal poslanecký návrh, aby sa  každá komisia posudzovala a hlasovalo za ňu zvlášť 
 
I.Zíma                 -   povedal, že nie je toho názoru, predsa každý predseda má právo zostaviť si tú 

svoju komisiu, vyberá si svojich členov do komisie, lebo ich dobre pozná. Je za to, 
aby hlasovali ako za celok. 

 
Hlasovanie za poslanecký návrh R. Abraháma: 
 
Hlasovanie:         Prítomných:  12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                               Neprítomných: 0 
         za návrh:        8 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, J. Drobný, M. 

Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská) 
         proti návrhu:    2 poslanci  (E. Cetl, I. Zima)      
                   zdržali sa:         2 poslanci  (E. Kačmarčíková, V. Zentko) 
 
Uz.4:             Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov 
 
J. Hutník             -  prečítal návrh na uznesenie 
 
Hlasovanie:        Prítomných:  12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                              Neprítomných: 0 
         za návrh:    12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

         proti návrhu:    0 poslancov      
 zdržali sa:         0 poslancov  
 
Uz. 5:                     Komisia zdravotná, sociálna, bytová a verejného poriadku 
 
R. Abrahám       -   dal poslanecký návrh na presun p. Ing. Mariána Kuruca z komisie zdravotnej do 

komisie finančnej. Zdôvodnil to odbornosťou p. Kuruca, ktorý by bol prínosom 
hlavne pre finančnú komisiu 

 
I. Zima - upozornil, že hlasovaním o tomto poslaneckom návrhu sa hlasuje za dve komisie 

naraz, čo je v rozpore so schváleným poslaneckým návrhom hlasovať o každej 
komisii samostatne 

 
I. Švagrovská    -   dala poslanecký návrh na 10 min. prestávku 
 
R. Abrahám       -   stiahol svoj poslanecký návrh 
 
J. Hutník            -   prečítal návrh na uznesenie 
 
Hlasovanie:        Prítomných:  12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                              Neprítomných: 0 
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         za návrh:    12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

         proti návrhu:    0 poslancov      
 zdržali sa:         0 poslancov  
 
Uz. 6:                     Komisia finančná, správy majetku mesta, podnikateľských činností, 

obchodu, služieb a cestovného ruchu 
 
I.Zima               -    ako predseda vysvetlil, prečo zvolil do svojej komisie jednotlivých členov 
 
R. Abrahám      -    dal poslanecký návrh za doplnenie Ing. Mariána Kuruca do Komisie finančnej 
 
I.Zima               -    prijal tento návrh 
 
Hlasovanie za poslanecký návrh R. Abraháma za doplnenie M. Kuruca do Komisie finančnej: 
 
         Prítomných:  12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                              Neprítomných: 0 
         za návrh:    11 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
I. Zima) 

         proti návrhu:    0 poslancov      
                   zdržali sa:         1 poslanec (V. Zentko) 
 
J.Hutník              -  prečítal návrh na uznesenie 
                          
Hlasovanie :         Prítomných:  12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                               Neprítomných: 0 
         za návrh:    12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

         proti návrhu:    0 poslancov      
                   zdržali sa:         0 poslancov  
 
Uz. 7:                    Komisia školstva, kultúry, športu, mládeže, regionálneho rozvoja a urbanizmu  
 
J. Hutník             -  prečítal návrh na uznesenie 
    
Hlasovanie:      Prítomných:   12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                               Neprítomných: 0 
         za návrh:     12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

         proti návrhu:     0 poslancov      
                   zdržali sa:          0 poslancov  
 
Uz. 8:                     Komisia výstavby, životného prostredia, architektúry a urbanizmu 
 
V.Zentko            -   predstavil jednotlivých členov komisie 
 
J. Hutník            -   prečítal návrh na uznesenie 
    
Hlasovanie:      Prítomných:   12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                               Neprítomných: 0 
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         za návrh:    11 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

         proti návrhu:   0 poslancov      
                   zdržali sa:        1 poslanec  ( M. Bezák) 
 
 
 
 
 
Uz. 9:                     Komisia pre Združenie pre občianske záležitosti 
 
J. Hutník             -  prečítal návrh na uznesenie 
    
Hlasovanie:      Prítomných:   12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                               Neprítomných:  0 
         za návrh:     12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

         proti návrhu:    0 poslancov      
                   zdržali sa:         0 poslancov  
 
K8/uz.10:               Voľba členov školských rád v meste Svit 
 
J. Hutník            -    vysvetlil, že Rada školy je iniciatívnym a poradným samosprávnym orgánom, ktorý 

vyjadruje a presadzuje verejné záujmy, záujmy žiakov, rodičov, pedagogických 
a nepedagogických zamestnancov škôl v oblasti výchovy a vzdelávania. Plní 
funkciu verejnej kontroly, posudzuje a vyjadruje sa k činnosti škôl, školských 
zariadení, orgánov miestnej štátnej správy, orgánov obcí a samosprávnych krajov 
z pohľadu školskej problematiky, volí riaditeľov škôl a školských zariadení. 

 
                              Podľa § 25 ods. 1 až 3 zákona č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve 

a školskej samospráve v znení neskorších predpisov, za ustanovenie rady školy 
zodpovedá zriaďovateľ. Rada školy sa skladá z 5 až 11 členov. Ak má škola alebo 
školské zariadenie nižší počet zamestnancov ako 25, počet členov rady školy 
môže byť nižší ako 11. Rada školy s 5 členmi sa môže ustanoviť len v školách a 
školských zariadeniach, v ktorých celkový počet zamestnancov nie je vyšší ako 10. 

 
- prečítal návrh na uznesenie 

 
Hlasovanie:         Prítomných: 12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                               Neprítomných: 0 
         za návrh:    12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

         proti návrhu:    0 poslancov      
                   zdržali sa:         0 poslancov      
 
K9/uz.11:               Rozpočtové opatrenie – § 14 ods. 1 zákona č. 583/2004 Z.z. 
 
J.Hutník             -   informoval o tom, že  zmeny  rozpočtu a rozpočtové opatrenia sú uvedené v § 14 

zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o 
zmene a doplnení niektorých zákonov v znení zmien a doplnkov. V odseku (1) je 
definované, kto schvaľuje zmeny rozpočtu vrátane zmeny programov a je tu 
uvedená aj výnimka. Presné znenie odseku je definované takto:  

 
                       (1) Zmeny rozpočtu vrátane zmeny programov obce alebo programov vyššieho 

územného celku schvaľuje orgán obce (mestské zastupiteľstvo, primátor podľa 
splnomocnenia) alebo orgán vyššieho územného celku príslušný podľa osobitných 
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predpisov s výnimkou účelovo určených prostriedkov poskytnutých zo ŠR, z EÚ a 
iných prostriedkov zo zahraničia poskytnutých na konkrétny účel, z rozpočtu iného 
subjektu verejnej správy a darov, ak darca určí účel daru. 

 
                              Z uvedenej citácie vyplýva, ktoré prostriedky sú výnimkou zo schvaľovania orgánmi 

obce. Z dôvodu úplnej evidencie však navrhujeme, aby všetky tieto zmeny boli 
uvedené pod rozpočtovým opatrením č. 1/2019. 

 
J. Hutník             -  prečítal návrh na uznesenie 
 
Hlasovanie:         Prítomných: 12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                               Neprítomných: 0 
         za návrh:    12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

         proti návrhu:    0 poslancov      
                   zdržali sa:         0 poslancov      
  
K10/uz.12:            Súkromná základná umelecká škola Fantázia – dotácia na rok 2019 
 
J. Hutník           -    vysvetlil, že na základe  žiadosti evidovanej na MsÚ vo Svite pod č. 11591/2012 a v 

súlade s uznesením č. 69/2011 bol spoločnosti udelený súhlas so zmenou sídla 
Súkromnej základnej umeleckej škole Fantázia v súlade s Rozhodnutím MŠVVaŠ 
SR č. 2011-8586/20494:2-923.  

 
                              Z uvedeného dôvodu a v zmysle platnej školskej legislatívy 596/2003 Z.z. a 

597/2003 Z.z. v znení zmien a doplnkov je táto škola financovaná ako originálna 
kompetencia cez podielové dane Mesta Svit. Financovanie škôl a školských 
zariadení je riešené každoročne Všeobecne záväzným nariadením v súlade s 
Nariadením vlády 668/2004 Z.z. v znení zmien a doplnkov o rozdeľovaní dane z 
príjmov územnej samospráve.  

 
                               Pre rok 2019 je to Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2019. Citované Nariadenie 

vlády určuje spôsob rozdeľovania ako aj koeficienty škôl a školských zariadení na 
výpočet prepočítaného počtu žiakov. Mesto Svit má v rámci Spojenej školy Mierová 
jej súčasť -  Základnú umeleckú školu a tu v súlade so zákonom č. 596/2003 Z.z. v 
z.n.p. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve podľa §6 písm. j) platí, že 
súkromnej škole je Mesto povinné poskytnúť najmenej 88% z toho, čo poskytuje na 
žiaka svojej ZUŠ. 

 
J. Bobulová       -   opýtala sa, či je koeficient vypočítaný správne, pretože vieme, že sa má meniť 
 
I.Korenková      -   odpovedala, že VZN sa rieši vždy na konci kalendárneho roka, kedy nový koeficient 

ešte nie je známy. Prideľovanie ďalších finančných prostriedkov sa bude riešiť po 
potvrdení novej výšky koeficientu od štátu, bude nasledovať ďalšie rozpočtové 
opatrenie, ktoré pôjde na schválenie na MsZ vo februári 2019 

 
J. Hutník            -   prečítal návrh na uznesenie 
 
Hlasovanie:         Prítomných: 12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                               Neprítomných: 0 
         za návrh:    12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

         proti návrhu:    0 poslancov      
                   zdržali sa:         0 poslancov      
    
K 11/uz.13:         Súkromná materská škola Kidsfun  – dotácia na rok 2019 
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J. Hutník            -  oboznámil prítomných s tým, že na základe  žiadosti zriaďovateľa Kidsfun, s.r.o. 

Štôla a v súlade s uznesením MsZ č. 33/2015 bol spoločnosti udelený súhlas so 
zriadením súkromnej materskej školy so sídlom Hviezdoslavova 65 vo Svite a v 
súlade s Rozhodnutím MŠVVaŠ SR č. 2015-9749/20896:2-100B bola zaradená do 
siete škôl a školských zariadení SR Súkromná materská škola Kidsfun so sídlom 
Hviezdoslavova 65, Svit s termínom začatia činnosti 01.09.2015.  

 
                               Z uvedeného dôvodu a v zmysle platnej školskej legislatívy 596/2003 Z.z. a 

597/2003 Z.z. v znení neskorších predpisov je táto škola financovaná ako 
originálna kompetencia cez podielové dane Mesta Svit. Financovanie škôl a 
školských zariadení je riešené každoročne Všeobecne záväzným nariadením v 
súlade s Nariadením vlády 668/2004 Z.z. v  z.n.p. o rozdeľovaní dane z príjmov 
územnej samospráve.  

 
                              Pre rok 2019 je to Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2019. Citované Nariadenie 

vlády určuje spôsob rozdeľovania ako aj koeficienty škôl a školských zariadení na 
výpočet prepočítaného počtu žiakov. Mesto Svit má svoju rozpočtovú organizáciu 
Materskú školu a tu v súlade so zákonom č. 596/2003 Z.z. v  z.n.p. o štátnej 
správe v školstve a školskej samospráve podľa §6 písm. j) platí, že súkromnej 
škole je Mesto povinné poskytnúť najmenej 88% z toho, čo poskytuje na žiaka 
svojej MŠ. 

 
                         -    prečítal návrh na uznesenie 
 
Hlasovanie:         Prítomných: 12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                               Neprítomných: 0 
         za návrh:    12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

         proti návrhu:    0 poslancov      
                   zdržali sa:         0 poslancov      
 
K12/uz.14:           Správa o kontrolnej činnosti DR spoločnosti BYTOVÝ PODNIK SVIT, s.r.o. 
 
J. Hutník            -   informoval o tom, že dňa 29.11.2018 sa konalo 51. zasadnutie Dozornej rady 

spoločnosti BYTOVÝ PODNIK, s.r.o, ktorá je spoločnosťou so 100% účasťou 
Mesta Svit. Dozorná rada rokovala podľa štandardného programu, ktorý sa týkal 
hospodárenia, riešenie neplatičov a v časti rôzne sa venovala informáciám 
o potrebe zavedenia optickej siete k OST, k nárastu cien elektrickej energie, 
k novele zákona č. 182/1993 Z.z. o vlastníctve bytov a nebytových priestorov 
a k problematike plavárne. 

 
- prečítal návrh na uznesenie 

 
Hlasovanie:         Prítomných: 12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                               Neprítomných: 0 
         za návrh:    12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

         proti návrhu:    0 poslancov      
                   zdržali sa:         0 poslancov      

 
Poslanci vzali Správu o kontrolnej činnosti DR spoločnosti Bytový podnik Svit, s.r.o. na 
vedomie. 
 
K13/uz.15:            Zmena členov Dozornej rady BP Svit, s.r.o. 
 
J. Hutník           -     vysvetlil dôvodovú správu, v ktorej v zmysle článku 6, bodu 6.7 Zakladateľskej 

listiny obchodnej spoločnosti BYTOVÝ PODNIK SVIT, s.r.o. zo dňa 31.7.2007 
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včítane jej platných dodatkov, o odvolávaní a vymenovaní nových členov dozornej 
rady, o ich odmeňovaní rozhodne Valné zhromaždenie len po predchádzajúcom 
schválení Mestským zastupiteľstvom mesta Svit. 

 
Podľa Rokovacieho poriadku dozornej rady čl. 2, bod 2.1 má dozorná rada 
minimálne troch členov. Členovia dozornej rady sa menujú z radov poslancov MsZ, 
zamestnancov Mesta Svit a radov odborníkov mesta. V súčasnosti má dozorná 
rada štyroch členov: 
Ing. Ladislav Jašš, bytom Kpt. Nálepku 120/80, 05921 Svit – predseda 
Ing. Ingrid Korenková, bytom Štúrova 272/95, 05921 Svit – členka 
Ing. Ján Drobný, bytom P. Jilemnického 305/27, 05921 Svit – člen 
Ján Babčák, bytom Rybničná 15, 05921 Svit – člen 
 
Vyjadrenie konateľky spoločnosti: v prípade zmeny členstva z dôvodu zmeny v 
Mestskom zastupiteľstve mesta Svit (odvolanie Jána Babčáka), a v prípade návrhu 
ponechať počet členov DR v počte 4, navrhujeme doplniť člena PaedDr. Rudolfa 
Abraháma. Považujeme ho za vhodného kandidáta z dôvodu jeho skúseností s 
našou obchodnou spoločnosťou z minulosti. 
 
Menovaním nových členov Dozornej rady BYTOVÉHO PODNIKU SVIT s.r.o. je 
potrebné aktualizovať aj ustanovenia týkajúce sa týchto zmien v Zakladateľskej 
listine. Ustanovenia pri ktorých dochádza k zmene sú spracované v dodatku č. 10 k 
Zakladateľskej listine. 
 

                          -   prečítal návrh na uznesenie 
 
Hlasovanie:         Prítomných: 12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                               Neprítomných: 0 
         za návrh:    11 poslancov (M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. Drobný, E. 

Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  V. Zentko, 
I. Zima) 

         proti návrhu:    0 poslancov      
                   zdržali sa:         1 poslanec    (R. Abrahám) 
 
K14/uz.16:         Projekt „Zlepšenie kľúčových kompetencií žiakov Základnej školy 

Komenského vo Svite“ – spoluúčasť      
 
J. Hutník           -     vysvetlil, že uznesením MsZ mesta Svit č. 67/2017 zo dňa 25.05.2017 bolo 

schválené podanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie 
projektu s názvom „Zlepšenie kľúčových kompetencií žiakov Základnej školy, 
Komenského Svit“, ako aj rozpočtové opatrenie na spolufinancovanie predmetného 
projektu, ktoré vzhľadom na skutočnosť, že  k realizácii projektu v roku 2017 
nedošlo bolo zrušené.  
Rozhodnutím zo dňa 21.06.2018 o schválení žiadosti o NFP nám schválili celkové 
oprávnené výdavky vo výške 149 649,05 €, z toho výška NFP je 142 166,60 €. 
Jedná sa o stavebné úpravy v troch učebniach – dielni, učebni jazykov a učebni  
chémie. Vzhľadom na úspešnosť  mesta Svit v tejto výzve bola pre rok 2018 
rozpočtovým opatrením č. 19/2018 vyčlenená výška spoluúčasti na projekte, t.j. 
suma  7 482,45 €. Nakoľko k realizácii projektu a teda aj financovaniu dôjde až v 
tomto roku, je potrebné schváliť nové rozpočtové opatrenie pre rok 2019.     

 
- prečítal návrh na uznesenie   

 
Hlasovanie:         Prítomných: 12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                               Neprítomných: 0 
         za návrh:    12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

         proti návrhu:    0 poslancov      
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                   zdržali sa:         0 poslancov   
 
K15/uz.17:            Projekt „Zlepšenie kľúčových kompetencií žiakov Základnej školy, Mierová 

134, Svit“ – spoluúčasť 
 
J. Hutník            -    informoval o tom, že uznesením MsZ mesta Svit č. 68/2017 zo dňa 25.05.2017 

bolo schválené podanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom 
realizácie projektu s názvom „Zlepšenie kľúčových kompetencií žiakov Základnej 
školy, Mierová 134, Svit“, ako aj rozpočtové opatrenie na spolufinancovanie 
predmetného projektu, ktoré vzhľadom na skutočnosť, že  k realizácii projektu 
v roku 2017 nedošlo bolo zrušené.  

     Rozhodnutím zo dňa 21.06.2018 o schválení žiadosti o NFP nám schválili celkové 
oprávnené výdavky vo výške 85 483,24 €, z toho výška NFP je 81 209,08 €. Jedná 
sa o stavebné úpravy v jednej učebni – dielni. Vzhľadom na úspešnosť  mesta Svit 
v tejto výzve bola pre rok 2018 rozpočtovým opatrením č. 20/2018 vyčlenená výška 
spoluúčasti na projekte, t.j. suma 4 274,16 €. Nakoľko k realizácii projektu a teda aj 
financovaniu dôjde až v tomto roku, je potrebné schváliť nové rozpočtové opatrenie 
pre rok 2019. 

 
- prečítal návrh na uznesenie 

 
Hlasovanie:         Prítomných: 12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                               Neprítomných: 0 
         za návrh:    12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

         proti návrhu:    0 poslancov      
                   zdržali sa:         0 poslancov   
 
K16/uz.18:             Dotácia na podporu basketbalu a futbalu v meste Svit  
 
J. Hutník           - informoval, že na základe dlhodobej potreby finančnej podpory kľúčových športov 

v meste Svit, ktorými sú basketbal a futbal, bola dotácia práve na podporu týchto 
športov pre rok 2019 súčasťou viacerých rokovaní komisií ako aj poslancov MsZ 
v predchádzajúcich obdobiach. V rámci rozpočtu schváleného na rok 2019 zo 
strany  MsZ dňa  14.12.2018  bola schválená položka – dotácia do oblasti športu 
pre oblasť basketbalu v sume 50 000 eur a pre futbal v sume 20 000 eur, ide 
o rovnakú výšku ako pre rok 2018.   Zo strany spoločnosti  ISKRA SVIT, s.r.o., ako 
aj zo strany Futbalového klubu Svit boli Mestu Svit  v  zmysle ustanovenia § 7 ods. 
4 zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 
v platnom znení, ako aj VZN č. 3/2015 doručené žiadosti o poskytnutie dotácie pre 
rok 2019 na zabezpečenia činnosti  na podporu rozvoja telesnej kultúry a športu – 
basketbalu, resp. futbalu.   

 
I. Švagrovská    -   dala poslanecký návrh na doplnenie vety v uznesení v bode 1. a  2. a to 

nasledovne:                             
                         Finančné prostriedky budú poukázané na transparentný účet združenia. 

Predpokladá, že veľkí prijímatelia majú zriadené transparentné účty, nakoľko sa 
narába s verejnými financiami samosprávy, aby sa dalo skontrolovať, kde tie 
peniaze boli použité. 

 
J. Drobný       -   odpovedal, že pri športovom klube nie je štandardné mať založený transparentný 

účet, finančné prostriedky sú účelovo viazané podľa zmluvy (zmluva je povinne 
zverejnená na stránke mesta), pravidelne prebiehajú v obidvoch kluboch kontroly, 
či financie boli účelovo minuté. Sú pod kontrolou  hl. kontrolóra mesta Svit, 
každoročne sa dokladá vyúčtovanie, ktoré je kedykoľvek k dispozícii 

 
J. Hutník      -  vysvetlil, že transparentný účet sa používa pri voľbách prezidenta a primátorov, 

starostov  
 
Hlasovanie za poslanecký návrh p. I. Švagrovskej:  
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Hlasovanie:         Prítomných:  12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                               Neprítomných: 0 
         za návrh:           2 poslanci (I. Švagrovská,  V. Zentko) 
         proti návrhu:    0 poslancov      
                               zdržali sa:   10 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, , I. Zima) 
 
Poslanecký návrh nebol schválený.  
 
J. Hutník          -    prečítal návrh na uznesenie 
 
Hlasovanie:         Prítomných: 12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                               Neprítomných: 0 
         za návrh:    11 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, V. Zentko, I. 
Zima) 

         proti návrhu:    0 poslancov      
                   zdržali sa:         1 poslankyňa  (I. Švagrovská)   
 
K17/uz.19:            Rozpočtové opatrenie - projektové dokumentácie, územný plán mesta Svit 
 
J. Hutník            -  vysvetlil, že vzhľadom na potrebu spracovania projektových dokumentácií projektov 

na čerpanie nenávratných finančných príspevkov začatých v roku 2018, ako aj na 
potrebu zabezpečenia projektovej dokumentácie k pripravovaným výzvam, 
projektom zmien zlepšenia cestnej dopravy resp. iným akútnejším požiadavkám na 
vypracovanie PD je potrebné schváliť v januári 2019 sumu aspoň 10.000 €.  

                              S prihliadnutím na platnú zmluvu o preskúmavaní územného plánu, ako aj na 
potrebu ukončenia zmien 2018, je potrebné v januári schváliť aspoň 3.100 €. 

 
- prečítal návrh na uznesenie 

 
Hlasovanie:         Prítomných: 12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                               Neprítomných: 0 
         za návrh:    12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

         proti návrhu:    0 poslancov      
                   zdržali sa:         0 poslancov   
 
K18/uz.20:            Predaj novovytvoreného pozemku parc. č. 626/154 v k.ú. Svit   

  Žiadateľ: Viliam Mackovič a Anna Mackovičová 
 

J. Hutník          -      povedal, že P. Anna Mackovičová – spoluvlastníčka záhradky v ZO Breziny 
požiadala Mesto Svit o odkúpenie časti pozemku parc. č. 463/957 a 626/106, z 
dôvodu, že časť pozemku parc. č. 463/957 dlhodobo užíva a nebola zameraná do 
pozemku parc. č. 463/955 (záhradka) pri geodetickom zameraní ZO Breziny. Časť 
pozemku parc. č. 626/106 žiada odkúpiť z dôvodu zarovnania pozemku s líniou 
cesty. 
Komisia výstavby a ŽP pri MsZ mesta Svit odporučila (rokovanie v mesiaci 
september 2018) predaj pozemkov v zmysle žiadosti o predbežnej výmere 121 m2 
(tzv. cípové zalicovanie pozemku). K predaju pozemku sa vyjadril predseda ZO 
Breziny – bez námietok. 
Žiadatelia doložili návrh geometrického plánu (GP) - novovytvorený pozemok parc. 
č. 626/154 o výmere 124m2. Komisia výstavby a ŽP pri MsZ mesta Svit predaj 
pozemku podľa predloženého GP odporučila (rokovanie v mesiaci november 
2018). 
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Komisia finančná, správy majetku mesta, podnikateľských činností, obchodu, 
služieb a cestovného ruchu pri MsZ mesta Svit odporučila predaj pozemku za 
kúpnu cenu 10 € za 1 m2 pozemku, ako prípad hodný osobitného zreteľa 
(rokovanie v mesiaci november 2018). 
Zámer predať pozemok bol zverejnený v zmysle zákona o majetku obcí dňa 
08.01.2019. 
 

- prečítal návrh na uznesenie 
 

Hlasovanie:         Prítomných: 12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 
Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                               Neprítomných: 0 
         za návrh:    12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

         proti návrhu:    0 poslancov      
                   zdržali sa:         0 poslancov  
 
K19/uz.21:             Zrušenie uznesenia MsZ mesta Svit č. 83/2018   
 
J. Hutník            -  vysvetlil, že MsZ schválilo uznesením č. 83/2018 zo dňa 21.06.2018 predaj 

priľahlého pozemku k bytovému domu na ulici Komenského súp. č. 225 vo Svite, 
do podielového spoluvlastníctva všetkých vlastníkov bytov.  
Po schválení uznesenia bola vypracovaná kúpna zmluva, ktorá bola postúpená na 
podpis kupujúcim. Vlastníci jedného z bytov zmluvu odmietli podpísať, z toho 
dôvodu nemôže zmluva nadobudnúť účinnosť a nemôže byť podaný návrh na 
vklad vlastníckeho práva do katastra nehnuteľností. 

                               Nakoľko uznesenie stratilo dňa 31.12.2018 platnosť, navrhujeme ho zrušiť.                     
 

- prečítal návrh na uznesenie 
 
Hlasovanie:         Prítomných: 12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                               Neprítomných: 0 
         za návrh:    12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

         proti návrhu:    0 poslancov      
                   zdržali sa:         0 poslancov  
 
K20/uz.22:            Zrušenie uznesenia MsZ mesta Svit č. 101/2018   
 
J. Hutník           -    informoval o tom, že MsZ schválilo uznesením č. 101/2018 zo dňa 27.09.2018 

predaj pozemkov parc. č. 229/406 o výmere 24 m2 a parc. č. 229/410 o výmere 22 
m2 kupujúcim Jaroslavovi Danesovi s manželkou, za kúpnu cenu 19 € / 1 m2. 

 
Kupujúci pri podpise kúpnej zmluvy uviedli, že už nemajú záujem o kúpu pozemku 
parc. č. 229/406. Následne požiadali o zmenu kúpnej ceny na 3,32 € / 1 m2, čo 
však v zmysle legislatívy nie je možné. 
 
Uznesenie č. 101/2018 bolo platné do 31.12.2018, v tejto lehote nebola kúpna 
zmluva s návrhom na vklad vlastníckeho práva predložená na kataster. 
 

- prečítal návrh na uznesenie 
 

Hlasovanie:         Prítomných: 12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 
Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                               Neprítomných: 0 
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         za návrh:    12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

         proti návrhu:    0 poslancov      
                   zdržali sa:         0 poslancov  
 
K21/uz.23:            Predaj priľahlého pozemku k bytovému domu súp. č. 239 na ulici Štúrovej vo 

Svite 
žiadatelia: vlastníci bytov bytového domu s. č. 239, ul. Štúrova, Svit 
 

J. Hutník       - informoval, že vlastníci bytov bytového domu súp. č. 239 vo Svite požiadali o 
odkúpenie priľahlého pozemku k tomuto bytovému domu – novovytvorený 
pozemok parc. č. 229/431 o výmere 56 m2. Na priľahlom pozemku majú záujem 
postaviť pevný základ pre konštrukciu loggií k jednotlivým bytom. 
Veľkosť spoluvlastníckych podielov na priľahlom pozemku: podľa dohody 
vlastníkov bytov v zmysle § 5 písm. e) zákona 182/1993 Z.z.: 18 bytov - každý byt 
podiel 1/18. 
MsZ mesta Svit uznesením č. 92/2018 z 21.06.2018 schválilo predaj 
novovytvoreného pozemku parc. č. 229/431 o výmere 56 m2 vlastníkom bytov 
bytového domu súp. č. 239 vo Svite. Po schválení predaja pozemku sme 
vypracovali kúpne zmluvy a postúpili ich na podpis kupujúcim. Následne však 
došlo k zmene vlastníctva bytu č. 9. Z toho dôvodu je potrebné schválenie nového 
uznesenia (v porovnaní s uznesením č. 92/2018 – zmena vlastníka bytu č. 9, 
ostatné časti uznesenia bez zmeny). 
 

                          -    prečítal návrh na uznesenie 
 

Hlasovanie:         Prítomných: 12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 
Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                               Neprítomných: 0 
         za návrh:    12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

         proti návrhu:    0 poslancov      
                   zdržali sa:         0 poslancov  
 
K22/uz.24:        Nájom časti pozemku parc. č. 205/8 k.ú. Svit v zmysle § 9a ods. 9 písm. c/ 

zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
 
J. Hutník          -     vysvetlil, že pozemok parc. č. 205/8 je priľahlý pozemok /záhrada/ k bytovému 

domu súp. č. 282 na ulici Štefánikovej vo Svite. 
MUDr. Michaela Masárová požiadala o nájom časti pozemku parc. č. 205/8 o 
výmere 28,6 m2. 
Žiadateľka je novou vlastníčkou bytu č. 22. 
Predošlá nájomná zmluva na nájom tohto pozemku bola uzatvorená s nájomcom 
p. Teréziou Pekarčíkovou.  
Komisia výstavby a životného prostredia pri MsZ mesta Svit nájom pozemku 
odporúča (rokovanie v mesiaci november 2018). 
Komisia finančná, správy majetku mesta, podnikateľských činností, obchodu, 
služieb a cestovného ruchu pri MsZ mesta Svit odporúča nájom pozemku za 
rovnakých podmienok, aké mal predošlý vlastník bytu, ako prípad hodný 
osobitného zreteľa, za nájomné vo výške 0,10 € / 1 m2 / 1 rok (rokovanie v mesiaci 
november 2018).  
Zámer prenájmu pozemku bol zverejnený dňa 08.01.2019. 

 
- prečítal návrh na uznesenie 

 
Hlasovanie:         Prítomných: 12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

                               Neprítomných: 0 
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         za návrh:    12 poslancov (R. Abrahám, M. Bezák, J. Bobulová, E. Cetl, J. 

Drobný, E. Kačmarčíková, M. Míčka,  M. Smatanová, M. Šramková, I. Švagrovská,  
V. Zentko, I. Zima) 

         proti návrhu:    0 poslancov      
                              zdržali sa:         0 poslancov 
 
K23:                       Interpelácie 
 
E.Kačmarčíková -  opýtala sa, či sa nedá robiť lepšie zimná údržba chodníkov, nie sú dobre odhrnuté, 

je na nich ľad 
 
M. Smatanová    - takisto interpeluje za občanov dolnej časti Svitu, sťažujú sa na zlý stav chodníkov, 

prosili by o nápravu. Zaujímalo ju  koľko majú TS mechanizmov na údržbu. 
- pridávajú sa M. Šramková a I. Švagrovská za Podskalku, chýba posyp 

 
D. Vojsovičová   - povedala, že sa začalo posypom soľou v Podskalke. Dostala informáciu, že soľou 

sa nikdy nesolilo, preto sa upustilo od tejto možnosti a požiadala Technické služby 
o posyp kamienkami 

 
D. Čendula       - informoval prítomných, že situácia v rámci zimnej údržby je zlá. Technické služby  

nemali k dispozícii mechanizmy, boli pokazené. Momentálne sú v podstate dva 
mechanizmy vyčlenené na prácu, jeden stroj je nepojazdný veľmi dlho, dali ho 
opraviť v spoločnosti Chedos, po pár dňoch bol znovu pokazený, takže pôjde zas 
na opravu. Termín opravy ešte nie je známy. TS na opravy kapacity nemajú. Druhý 
stroj UNC sa už  podarilo opraviť, odhrnuli sa v prvom rade hlavné ťahy 
a odhadzovalo sa aj ručne. 

                              Sypač na chodníky nie je, posypáva sa ručne. Sú problémy s technikou. P. 
primátorke odovzdal správu o stave techniky a predpokladané potrebné financie. 
Vie, že nasleduje nejaký proces schvaľovania a je potrebné čakať. Budú sa snažiť 
v maximálnej miere riešiť situáciu. 

 
D. Vojsovičová  -  povedala, že sa na tomto mieste občanom ospravedlňuje. S vyjadrením a stavom 

ako sa Technické služby postavili k zimnej údržbe sa nestotožňuje, je s tým 
nespokojná. Denne komunikuje s p. riaditeľom o tejto situácii. Situácia v 
Technických službách bude riešená. Konalo sa stretnutie s TS a hľadalo sa 
riešenie, ako ďalej. Zo stretnutia vyplynuli závery  a úlohy, ktoré v mesiaci február 
bude žiadať zdokladovať od TS. Na nasledujúce zasadnutie MsZ predloží návrh 
možného riešenia. Poprosila o trpezlivosť. 

 
E.Kačmarčíková -  poprosila o zábradlie na pravú stranu  ku schodom na cintoríne.  
 
D. Vojsovičová   -  poprosila, aby bola táto požiadavka daná p. riaditeľovi TS s bližšou špecifikáciou  
 
R. Abrahám     -  opýtal sa v akom stave je projekt, v ktorom sa má uskutočniť prechod cez hlavnú 

cestu 1/18 k záhradkám. Tento úsek je pre prechádzajúcich nebezpečný, z dôvodu 
vysokej rýchlosti prechádzajúcich áut. 

 
D. Vojsovičová   -   informovala o tom, že v súčasnosti je pripravená rekonštrukcia 1/18-tky a celej 

cesty v úseku cez Svit. Momentálne s náčelníkom MsP majú záujem o stretnutie 
na vedení správy ciest v Košiciach, na ktorom predložia pripomienky  k projektu. 
Bude ich zaujímať ako rekonštrukcia prebehne aj v súvislosti s pripravovaným 
projektom napojenia Hviezdoslavovej ulice a podchodom cez železnicu. Projektov 
je  rozpracovaných viac , určite bude po tomto stretnutí všetkých informovať. 

 
J. Drobný          -  požiadal o vysvetlenie, aká je situácia na ul. P. Jilemnického,  projekt Baba , čo sa 

týka parkovacích miest. Zároveň sa opýtal aj na to, ako sa môžeme brániť voči  
dezinformačnej kampani, ktorá sa objavila rozvešaním nezmyselných anonymov 
po sídlisku. 

 
K. Štinčíková      -  povedala, že na vyvesených oznamoch, týkajúcich sa výstavby nového 

polyfunkčného domu v objekte BABA sa objavili nepravdivé informácie. 
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                           -  Mestské zastupiteľstvo 25. októbra 2018 uznesením č. 122/2018 schválilo BUDÚCI 

predaj priľahlého pozemku (vyvýšená plocha) k nehnuteľnosti postavenej na 
pozemku parc. č. 379/42, na ktorom je plánovaná výstavba polyfunkčného domu.  

                           -   Cena priľahlého pozemku  vyplýva priamo zo zákona č. 182/1993 Z.z. o vlastníctve 
bytov a nebytových priestorov. Tento priľahlý pozemok bude v zmysle Zmluvy o 
budúcej kúpnej zmluve zo dňa 5.12.2018 predaný až budúcim vlastníkom bytov do 
podielového spoluvlastníctva (nie zhotoviteľovi stavby), a to až po splnení 
podmienok, ktoré stanovuje zákon č. 182/1993 Z.z. Maximálna cena priľahlého 
pozemku k bytovému domu v meste Svit je podľa legislatívy 3,32 € / 1 m2.  

                           -  Pozemky, o ktorých sa medzi občanmi vedie diskusia, na ktorých majú byť podľa 
projektovej dokumentácie postavené parkoviská, nie sú priľahlým pozemkom k 
vyššie uvedenej nehnuteľnosti a neboli a ani nebudú predmetom budúceho 
predaja. Mesto v súčasnosti ani neeviduje žiadnu žiadosť o ich predaj.  

                           -  22. januára 2019 sa na MsÚ konalo územné konanie, na ktorom sa mohli zúčastniť 
vlastníci bytov resp. okolitých nehnuteľností, ktorí prejavia vo veci oprávnený 
záujem (tzv. účastníci konania). Oznámenie o termíne územného konania bolo na 
úradnej tabuli mesta a na web stránke mesta zverejnené 28.12.2018. 

                           -   Na územnom konaní sa zúčastnila zástupkyňa spoločenstva vlastníkov bytov, 
ktorej bolo vysvetlené, že k predaju pozemkov na účel výstavby parkovacích miest 
nedošlo, ani nedôjde.  

                          -  Ak budú parkovacie miesta postavené na pozemkoch mesta, zostanú verejné a 
budú naďalej majetkom mesta, nie vo vlastníctve súkromnej osoby. 

M. Bezák           -   navrhol publikovať vyjadrenie do mestských novín 
D. Vojsovičová  -   bolo to publikované na Facebookovej stránke mesta Svit  
J. Drobný           -   opýtal sa, či nebude riešený políciou nejaký postih za šírenie nepravdivých správ 
D. Vojsovičová   -  odpovedala, že mesto má možnosť využitia inštitútu šírenia poplašnej správy. 

Zvažovala sa aj táto možnosť, zatiaľ sa k tomu nepristúpilo. Verí v to, že 
informovanosťou občanov zo strany mesta a poslancov dáme veci na pravú mieru. 
Ak by sa to opakovalo, neskôr to možno využijeme. 

I. Švagrovská     -   tlmočila opakovanú otázku občanov, či sa v časti Podskalka otvorí prevádzka 
potravín. Požiadala o informácie aj písomnou formou, aké kroky mesto podniká, 
aby sa tento obchod znovu otvoril. 

D. Vojsovičová   -  odpovedala, že stále máme záujem na tom, aby sa potraviny v Podskalke otvorili. 
Je ale potrebné prejsť legislatívou, cez hygienu alebo pod. Až keď budeme mať 
všetko povolené od príslušných inštitúcií, budeme si stopercentne istí, že môžeme 
do tohto ísť. Verí, že budúci mesiac bude informovať o termíne. 

V. Zentko      -  opýtal sa, aký je časový horizont odovzdávania bytov v novej nájomnej bytovke 
žiadateľom 

D. Vojsovičová  -  odpovedala, že momentálne sa zastavili práce v okolí stavby, pretože na stavebné  
práce sú potrebné plusové teploty. Práce dnu pokračujú. Absolvovala stretnutie so 
zástupcom investora, od ktorého bude táto bytovka odkupovaná. Dohodli sa na 
5.2.2019, kedy bude prebiehať kontrolný deň, kde sa presvedčí o reálnom stave 
stavby. Zo strany investora je zámer začať s prácami v exteriéri v marci, apríli, keď 
to počasie dovolí. Stavba sa preberie až vtedy, keď sa presvedčíme o tom, že 
bude bez závad. 

V. Zentko          -    opýtal sa, prečo na mestskej stránke nie sú k dispozícii zápisnice z MsZ 
z minulého funkčného obdobia 

D. Vojsovičová -  odpovedala, že v októbri 2018 bola podpísaná zmluva o vytvorení novej webovej 
stránky. Zatiaľ nová stránka nie je. Žiadalo sa o vyjadrenie firmy Galileo 
corporation, ktorá zabezpečuje zmenu.  Boli poslané pripomienky. Z toho dôvodu 
aktualizácia strany  je v úspornom režime aktualizácie . Čaká sa na  preklopenie zo 
starej stránky do novej, ktoré  je manuálne.  

S. Pjaták            -   odpovedal, že pripomienkovanie už prešlo, ale neopravili všetko, čo sme žiadali , 
tak ešte musíme byť trpezliví, aby tá stránka bola funkčná a bezchybná. 
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                          -   čo sa týka zápisníc MsZ z minulých období, tak tie sú zverejnené na starej stránke 

od roku 2003. Cesta k nim je: Mesto / Dokumenty MsZ / Archív.  
 

E.Kačmarčíková-  opýtala sa, ako je to s reštauráciou v Dome kultúry, kedy prebehne verejná súťaž 
a pod. 

D. Vojsovičová  -    odpovedala, že dnes na MsZ bola schválená Finančná komisia. Podmienky 
verejnej súťaže musí stanoviť práve táto komisia. Mesto má záujem o to, aby 
reštaurácia fungovala. V rozhlase bola vyhlásená verejná obhliadka priestoru v DK. 
Prišli piati uchádzači. Mohli si pozrieť v akom stave sú priestory. Keď stanoví FK 
podmienky, môže byť vyhlásená verejná súťaž. Ak mesto nájde seriózneho 
záujemcu a MsZ ho schváli, tak bude môcť byť reštaurácia v blízkej dobe otvorená. 

E. Cetl              -    povedal, že v mesiaci decembri bola nainštalovaná nová pekná vianočná výzdoba. 
Opýtal sa ale, prečo nebola použitá vo zvyšných častiach Svitu a časti Podskalkou 
stará výzdoba, ktorá môže byť ešte funkčná 

D. Čendula        -   odpovedal, že spôsob výzdoby, bol určený predchádzajúcim vedením a to  
umiestnením na hlavných uliciach, okolo dôležitých inštitúcií vo Svite. Stará 
výzdoba je z veľkej časti nefunkčná, ale nemá presný prehľad o funkčnosti. 

D. Vojsovičová  -  zaujímalo ju, koľko kusov výzdoby sa zakúpilo za 10.000 €, ktoré boli schválené 
v minulom roku, aby sme tento rok mohli zareagovať a vyčleniť si financie na 
ďalšiu novú výzdobu a samozrejme aj vyčlenenie ďalších lokalít 
v meste. Požiadala p. riaditeľa o inventúru stavu starej výzdoby na TS 
a predloženie cenovej ponuky na doplnenie vianočného osvetlenia v termíne do 
júnového zasadnutia MsZ. 

M. Míčka            -  opýtal sa, ako je to s parkoviskom pri futbalovom štadióne, či tam budú môcť 
parkovať aj bežní občania, nielen vlastníci bytov. 

S. Belobrad     -  odpovedal, že parkovisko pri novej bytovke je riešené tak, že počet parkovacích 
miest má vytvoriť investor bytovky, nie je tam riešené obmedzenie. Ku počtu 
parkovísk sa môže vyjadriť dodatočne písomne. 

K. Štinčíková     -    odpovedala, že pozemky na ktorých budú stáť parkoviská sú zazmluvnené 
zmluvou o vecnom bremene s tým, že keď budú parkoviská dokončené, všetky sa 
odovzdajú do vlastníctva mesta bezodplatne a budú to verejné parkoviská.  

 
K 24:                      Diskusia 
 
D. Vojsovičová   -  informovala prítomných, že pred MsZ prebehla obhliadka budovy MsÚ 

s poslancami. Mali možnosť sa presvedčiť o obsadenosti jednotlivých  miestností a 
o uskutočnených  prácach po výmene okien. Poprosila poslancov, aby do 
10.2.2019 mailom dali návrhy, ako a ktorými inštitúciami by mohli byť voľné 
priestory  v  budove obsadené. Fotodokumentácia a materiál z obhliadky bude 
dostupná aj pre občanov mesta na webovej stránke. 

                           -  informovala o tom, že 26.1.2019 o 13.00 h sa bude konať na ľadovej ploche za 
Mladosťou karneval na ľade. Pochválila Centrum voľného času a TS, ktoré spolu 
s deťmi  sprevádzkovali klzisko. 

                           - pozvala prítomných  28.1.2019 o 9.00 na MsÚ na stretnutie k aktuálne 
rozpracovaným projektom, na ktorých mesto pracuje 

                           - Informovala o tom, že 28.1.2019 o 13.30 h sa uskutoční kladenie vencov pri 
pomníku a o 15.00 novoročné stretnutie seniorov  

                           -  informovala o plánovanom Plese mesta Svit, ktorý sa uskutoční 1.3.2019 o 18:00 h  
                           -   požiadala o spoluprácu pri hlasovaní za projekt obchodného reťazca LIDL, o 

detské ihrisko „Žihadielko“. Zároveň poďakovala p. Eve Žoldákovej a tímu 
aktívnych mamičiek za iniciatívu. 

I. Zima               -  povedal, že pri rozoberaní rozpočtu na r. 2019 na akciu Horal je plánovaných 1000 
€. 

                           - na základe toho, poprosil o možnosť premietnuť video, ktoré má ambíciu 
zosumarizovať 18 rokov  cyklomaratónu Horal . 
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                           - po skončení videa porozprával o zámeroch v budúcnosti, aby mali prítomní 

predstavu o tomto podujatí. Je tu možnosť do budúcna usporiadať Majstrovstvá 
sveta vo Svite. Je to, ale finančne veľmi náročné, je to na zváženie, či je vôbec 
možné o tomto rozmýšľať a či by  to mesto Svit zvládlo.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
K 25:                 Záver 
 
D. Vojsovičová  -   ukončila 2.riadne zasadnutie MsZ poďakovaním poslancom aj hosťom za účasť 
 
Poznámky:            Súčasťou zápisu z rokovania MsZ je prílohová časť: 
 
                          -    k bodom programu: 3,4,5,6,12,13,18,19,20,21  
                         -    prezenčná listina 
                         -    uznesenie 
                         -    výpisy z uznesení 
 
 
 
 
Ing. Dáša Vojsovičová                                           Ing. Ján Hutník 
 primátorka mesta Svit                                                                          poverený prednosta MsÚ      
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia:      1.   M. Bezák 
 

   2.   E. Cetl 
 
 
 
 
 
 

 
Zapísala: 30.01.2019 Marcela Berkešová 
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